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11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Mgr. Pristáš: 
Chcem sa opýtať na jednu vec, ktorá tu už bola interpelovaná už asi pred rokom a pol, 
križovatka semaforová v Trebišove, ktorá je jediná, či by tam bolo možné, alebo či mesto už 
robilo nejaké kroky na to, aby tie dva pruhy v smere na Komenského ulici, či je to možné 
dosiahnuť. Ja viem, že tam nie je veľká plocha, je tam jedno osvetlenie, stĺp verejného 
osvetlenia, či by to bolo možné nejako posunúť ďalej a urobiť tam dva pruhy. Ja som videl 
situáciu, keď tam autá už bežne sa zaradzujú, keď je červená, tie čo idú vľavo, alebo rovno, 
tie čo idú vpravo sa zaradzujú vedľa seba, dokonca som videl štátnu políciu autá, to isté, čiže 
vlastne de facto domáci vodiči to takto aj robia, či by to bolo možné oficiálne, zoficiálniť tie  
dva pruhy, tú cestu rozšíriť a neviem, aké sú technické podmienky na to, aby akú šírku musí 
mať jeden pruh.  
 
PhDr. Čižmár: 
Križovatka na Ulici Čsl. armády a možnosť vytvorenia dvoch pruhov, táto otázka bola 
technicky riešená, ale konkrétnu odpoveď s výsledkom vieme poskytnúť z oddelenia 
výstavby, konkrétne od Ing. Verešovej. Zatiaľ len takú informáciu, že tento priestor nemožno 
vyčleniť na dva jazdné pruhy pri takejto dimenzovanosti, aká je momentálne. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


